
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-22, § 21 

 

 Tid Torsdagen den 22 november 2012 kl 16.00 – 16.40 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 30 november 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Karl Malmqvist (C)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare:  

Kenneth Nilsson (S) för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden 

Per Hallberg (M) för vakant (M) 

Håkan Olander (S) för Maria Nygård (S) 

  

Ersättare: 

  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Jenni Almgren, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen, 

Eva Olofsson och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 



  

 § 21 
Markanvisning för handelsändamål inom fastigheterna Storö 2 och 
Farsta 2:1 i Farsta till Atrium Ljungberg AB 
Dnr E2012-513-01693 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för handelsändamål och parkering inom 

 fastigheterna Storö 2 och Farsta 2:1 till Atrium Ljungberg AB och ger kontoret i 

 uppdrag att träffa erforderliga avtal. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 30 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Karl Malmqvist 

 (C) Lars Arell m.fl. (S) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Åke Askensten m.fl. (MP) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

Att grönytor som tas i anspråk ska ersättas med grönytor med likvärdig 

ekologisk funktion. 

Att markanvisningen enbart ska gälla för parkeringar i ett plan. 

Att i övrigt bifalla kontorets förslag till beslut samt anföra följande: 

 

Det är bra att det byggs en ny livsmedelsbutik i Farsta. Att människor har 

livsmedelsbutiker och andra servicefunktioner nära sina bostäder kan minska 

bilanvändningen och därmed bidra till en bättre stadsmiljö. Av den anledningen 

bör man också bara bygga parkeringar i ett plan. I stället för att storsatsa på 

parkeringsplatser bör man sträva efter att människor i så hög utsträckning som 

möjligt kan utföra sina ärenden på ett sätt som minskar bilanvändningen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), 

Daniel Forslund (FP), Karl Malmqvist (C), Lars Arell m.fl. (S) och Ann-Margarethe 

Livh (V). 

 
Reservation 

Åke Askensten m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 



  

 

 

_________________________________ 

 


